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　　【摘要】　主要 圖 館角色與功能的觀點 ,探討電子期刊為學術圖 館技術服 來的影響 ,首先析述電

子期刊學術傳播與出版新變革;其次 , 圖 館技術服 層面探討電子期刊對館藏發展 、資訊組織與 位保存

三方面影響。最後 ,總結未來電子期刊技術服 發展的方向並提供建議。

　　【關鍵詞】　電子期刊　學術圖 館　技術服 　館藏發展　資訊組織　 位保存
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　　【Abstract】　From libraries’ role and function , this paper explores the impact of electronic journals on technical

services of academic libraries. It firstly analyzes some changes on electronic journals promulgating and publishing. Fol-

lowed the impacts on library holdings developing , information organizing , digital resource preservation of electronic jour-

nals are discussed. Finally , the future development direction of electronic journals services is concluded and instruction

is given.
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